
Als gebruiker van het fietspad lijkt het me zeer wenselijk dat het mogelijk wordt dat de snorfiets van 

het fietspad naar de rijbaan gaat. Zoals uit onderzoek blijkt rijdt de overgrote meerderheid te hard. 

Daarnaast zijn snorfietsen extreem vervuilend. Juist als fietser heb ik daar veel hinder van. 

Bestuurlijk kan er geen bezwaar tegen zijn. Per 1 januari 2017 zijn speedpedelecs geen snorfiets 

meer, maar bromfiets. De huidige gebruikers worden daarmee gedwongen de rijbaan te gebruiken 

en een helm aan te schaffen en op te zetten. Gezien de hogere gemiddelde snelheid van de gewone 

snorfiets lijkt het niet bezwaarlijk om gemeenten de mogelijkheid te geven om met helmplicht de 

snorfiets te verplichten de rijbaan te gebruiken. Immers, de gemiddeld minder hard rijdende en veel 

schonere speedpedelecs moeten dat van overheidswegen ook! 

  


